

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Capital Market Authority
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
ادارة العمليات والمراقبة
هيئة سوق المال
ص.ب: 54500
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Date: 26/03/2026
Ref: PHH/IR-WD/2603/2026

التاريخ: 2026/03/26
المرجع: PHH/IR-WD/2603/2026

Subject: Adding new items to the agenda of the Annual General Assembly Meeting of Pure Health Holding PJSC (the "Company")

الموضوع: إضافة بنود جديدة لجدول أعمال الجمعية العمومية السنوية لشركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع ("الشركة")

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to the provisions of the Corporate Governance Manual issued by the Capital Market Authority ("Authority"), and further to the Authority's approval of the Company's request to add two new items to the agenda of the Annual General Assembly meeting scheduled to be held on 2 April 2026, as set out below:

عملاً بأحكام دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة الصادر عن هيئة سوق المال ("الهيئة")، وإحفاً لموافقة الهيئة على طلب الشركة بإضافة بندين جديدين على جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة المقرر انعقاده بتاريخ 2 أبريل 2026 على النحو التالي:

1. Approval, by way of a special resolution, of the Company's Corporate Social Responsibility (CSR) Policy.
2. Approval, by way of a special resolution, to authorize the Board of Directors to approve voluntary contributions during the financial year 2026 from the Company's annual profits, provided that such contributions do not exceed 5% of the Company's annual profits.

1. الموافقة، بموجب قرار خاص، على السياسة المتعلقة بالمسؤولية المجتمعية للشركة.
2. الموافقة، بموجب قرار خاص، على تفويض مجلس الإدارة بإقرار مساهمات طوعية خلال السنة المالية 2026 من أرباح الشركة السنوية، على ألا تتجاوز تلك المساهمات 5% من الأرباح السنوية للشركة.

These two items will be presented to the shareholders during the meeting for voting on whether to include them in the agenda of the General Assembly. In the event that the General Assembly approves their inclusion, the two items will be added to and discussed as part of the agenda of the same meeting, in accordance with the applicable procedures.

وسيتم تقديم هذين البندين إلى السادة المساهمين خلال الاجتماع، وذلك للتصويت على إدراجهما ضمن جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية من عدمه. وفي حال موافقة الجمعية العمومية، سيتم إدراج البندين ومناقشتهم ضمن جدول أعمال الاجتماع ذاته وفقاً للإجراءات المعمول بها.

Thank you and best regards,




وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

فرحان مالك، العضو المنتدب وعضو مجلس الادارة

Farhan Malik – Managing Director and Board Member